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Protokół Nr XLVI/2022 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 29 listopada 2022 r. 

 

Zapis XLVI Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/9435/xlvi-sesja-rady-gminy-stegna-29112022-r 

 

czas rozpoczęcia sesji: 9:00                                                              czas zakończenia: 10:35 

 

XLVI Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 29 listopada 2022 r. na godz. 9.00  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XLVI Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane, a Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych do budynku. 

  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, 

Radnego Rady Powiatu Nowodworskiego Pana Michała Ambroziak, Radnych Gminy Stegna,  

urzędników Urzędu Gminy w Stegnie, Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Stegnie, 

Sołtysów oraz przedstawiciela mediów, relacjonującego dzisiejsze obrady, a także wszystkich 

oglądających dzisiejsze obrady.  

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 13 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – (nieobecni: Radny 

Grzegorz Borowiec, Radna Małgorzata Mechlińska) załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej 

Bogumiły Duraj, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska oraz Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękowali 

Pani Beacie Burlidze za dotychczasową współpracę na stanowisku Sekretarza Gminy oraz 

przywitali Panią Marzenę Jaroszewską pełniącą obecnie funkcję Sekretarza, jednocześnie 

deklarując wspólną współpracę. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Panią Marzenę Jaroszewską  

o przedstawienie swojej osoby. 

 

Sekretarz Gminy Marzena Jaroszewska przedstawiła swoją dotychczasową karierę 

zawodową oraz doświadczenie samorządowe. 

 

https://transmisjaobrad.info/videos/9435/xlvi-sesja-rady-gminy-stegna-29112022-r
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Ad. Pkt. Nr 4.   Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu mienia gminnego 

Gminy Stegna nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa. Projekt uchwały był przedstawiony na posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś jeszcze ma uwagi do 

przedłożonego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad wnioskiem  

o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 11.8. projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu mienia gminnego Gminy Stegna nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

 

Wynik głosowania nad wnioskiem o wprowadzenie projektu uchwały:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

 

Więcej wniosków ani uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad XLVI Sesji 

Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIII, XLIV i  XLV Sesji Rady Gminy Stegna. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy dotycząca złożonych 

oświadczeń majątkowych za 2021 rok. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stegna w roku szkolnym 

2021/2022. 

 

11. Podjęcie uchwał: 

 

11.1. w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu stanowiącej podstawę 

wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych oraz rodziców; 

 

11.2. w sprawie zmiany Uchwały Nr X/58/03 Rady Gminy Stegna z dnia 27 czerwca 

2003 r. w sprawie zmiany formy organizacyjnej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu,  

Turystyki i Rekreacji w Stegnie oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Stegnie; 
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11.3. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 242/2, położonej w 

miejscowości Drewnica; 

 

11.4. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 242/2 i część działki nr 242/3, 

położonej w miejscowości Drewnica; 

 

11.5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 455, położonej w miejscowości Stegna; 

 

11.6. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 223/7, położonej w miejscowości 

Rybina; 

 

11.7. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowych 

niezabudowanych, stanowiących działki nr 77/2 i 87/2, położonych w miejscowości 

Junoszyno przeznaczonych pod poszerzenie drogi gminnej - ul. Dębowej; 

 

11.8. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu mienia gminnego 

Gminy Stegna nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa; 

 

11.9. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na  

2023 r.”; 

 

11.10. w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stegna Nr XXXI/245/2017 z dnia 18 maja 

2017 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, 

sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia 

za inkaso; 

 

11.11. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

 

11.12. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

 

11.13. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji na 2023r. 

w Gminie Stegna; 

 

11.14. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją zadania pn."Przebudowa drogi nr 

2329G w msc. Wiśniówka"; 

 

11.15. w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022; 

 

11.16.  w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia  
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17 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2022-2034. 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.  Przyjęcie protokołu z XLIII, XLIV i XLV Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XLIII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLIII Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Protokół Nr XLIII/2022 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XLIV. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLIV Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Protokół Nr XLIV/2022 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XLV. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLV Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XLV Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Protokół Nr XLV/2022 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o rozszerzenie punktów dotyczących 

spotkań w sprawie dystrybucji węgla oraz poprosił o rozszerzenie informacji na temat realizacji 

zejść przyplażowych.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski wyjaśnił, że w kwestii dystrybucji węgla odbyło się kilka 

spotkań dotyczących tych wyzwań, które przed nami stanęły. Zgodnie z przepisami wyższymi 

urząd gminy, gmina Stegna nie przystąpiła do dystrybucji w zakresie własnym, scedowała to 

na firmy prowadzące profesjonalnie te zadania. W związku z powyższym zgodnie z ustawą, w 

tym ostatnim dniu, jeżeli gmina nie przystępowała do zadania dystrybucji, firmy mogą się 

zgłaszać. Do nas przystąpiły 3 firmy, na chwilę obecnie czekają na podpisanie umowy z PGE 

paliwa. W przyszłym tygodniu z informacji, którą wczoraj uzyskaliśmy w godzinach 

popołudniowych mają rozpocząć się dystrybucja węgla na tej naszej gminy. O szczegółach 

będziemy państwa informowali na bieżąco. Proszę obserwować naszą stronę internetową. 

Odnośnie zejść przyplażowych mieliśmy 2 spotkania. Zgodnie z harmonogramem do końca 

grudnia tego roku firma realizująca ma przedstawić nam koncepcję zagospodarowania tych 

zejść, biuro projektowe, które zostało wyłonione przez wykonawcę realizuje te zadania. 

Oczekujemy z niecierpliwością na przedstawienie koncepcji. Następnie po zatwierdzeniu tej 

koncepcji odbędą się już prace techniczne, przygotowanie dokumentacji projektowej. 

 

Radny Mirosław Wojtkowski odnośnie wrót sztormowych, zapytał co jest planowane  

w kwestii przywrócenia infrastruktury drogowej, która została zniszczona podczas tej 

inwestycji. Czy są jakieś ustalenia w tej sprawie.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski odpowiedział, że po spotkaniu z wykonawcą budowy wrót 

sztormowych oficjalnie odbył się odbiór, ale prace wykończeniowe i umocnienie brzegu po 

stronie miejscowości Chełmek jeszcze trwa. W związku z powyższym firma realizująca 

zobowiązała się do poprawy tych wszystkich elementów, które zostały uszkodzone przez 

wielotonowy transport. Posiadamy takie pisemne oświadczenie firmy, że jeżeli warunki 

pogodowe pozwolą to jeszcze w tym roku, a jeżeli nie to na wiosnę przyszłego roku wszystko 

zostanie przywrócone do stanu pierwotnego.  

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w 

okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski poinformował, iż Komisja 

spotykała się na kolejnych sesjach nadzwyczajnych jak również na posiedzeniu komisji w celu 

omówienia materiałów na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w Sesjach Rady Gminy Stegna; 

2. udział w komisji wspólnej Rady Gminy Stegna; 
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3. udział w spotkaniu z pracownikami gminy, Kierownikiem budowy i Inspektorem nadzoru 

oraz mieszkańcami w miejscowości Bronowo w sprawie przebudowy, remontu drogi 

gminnej dz. nr 130 i 150. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt poinformował, iż 

członkowie Komisji brali udział w poprzednich sesjach Rady Gminy oraz wspólnym 

posiedzeniu Komisji dotyczącym omówienia materiałów na dzisiejszą sesję.  

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Interpelacje i zapytania Radnych 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.  Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy dotycząca 

złożonych oświadczeń majątkowych za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez Wójt 

Gminy Stegna. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska przedstawiła informację dotyczącą złożonych oświadczeń 

majątkowych przez pracowników Urzędu Gminy, Dyrektorów oraz Kierowników jednostek 

podległych – stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przedstawił informację odnośnie złożonych 

oświadczeń majątkowych przez Radnych Gminy Stegna – stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stegna w roku 

szkolnym 2021/2022 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski Radni obradowali i omawiali przedmiotową 

informację na posiedzeniu Komisji Rady. Czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi do 

przedłożonego dokumentu.  

 

Radny Maciej Makowski  chciałby pogratulować szkole w Jantarze wyników egzaminów 

ośmioklasisty i jednocześnie zapytać z czego wynika fakt, iż przy nauczaniu indywidualnym 

nieomal, bo 8 dzieci przystępowała do tego egzaminu, dlaczego są tak złe wyniki w szkole w 

Mikoszewie.   

 

Inspektor ds. oświaty Aleksandra Klonowicz wyjaśniła, że na posiedzeniu Komisji kwestię 

te przedstawiła Pani Dyrektor. Był to rocznik dzieci z wieloma orzeczeniami i takie były ich 

możliwości. 

 

Radny Maciej Makowski  bardziej w pytaniu chodziło mu jak Urząd to ocenia. W poprzednich 

raportach wskazywano, że nie jest kwestią to jaka jest właściwość populacyjna dzieci, jak to 

zostało wczoraj powiedziane, tylko wyniki pracy. Pani Dyrektor wspomniała, że były zmiany 

w kadrze nauczycielskiej, co było istotne. Zastanawia się czy dobrze zostało to zorganizowane. 

Najgorsze wyniki w gminie, poniżej średniej w powiecie, województwie przy 8 dzieci.  
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski rozumie, że Radny pyta o zdanie Pani Wójt, bo 

jeżeli chodzi o Urząd to przedstawiła informację Pani Inspektor. Według niego jest to pytanie 

bardziej do Dyrektora, nauczyli, ale jeżeli Pani Wójt chce się odnieść to proszę. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska również zadaliśmy to pytanie Pani Dyrektor, ponieważ 

wydawałoby się, że skoro jest 8 czy 9 osób w klasie, to te wyniki powinny być wyjątkowe. 

Tych wyników nie ma. W klasie tej jest wiele dzieci korzystających ze wspomagania nauczyli, 

są tam dodatkowe zajęcia, z uwagi na orzeczenia. Być może stąd ten rok był taki słaby. 

Podkreślamy to cały czas na wszystkich spotkania z dyrektorami, że nie takich oczekiwaliśmy 

wyników. Zobaczymy, co będzie w przyszłym roku, bo na pewno ilość dzieci nie przełożyła 

się w przypadku Mikoszewa na wynik szkoły. Pani Dyrektor tłumaczy się wieloma jakby 

przeciwnościami, na pewno nie zależy to od Wójta czy od pracowników Urzędu, tylko od 

nauczycieli i funkcjonowania placówki oświatowej. Tak jak już Państwu tłumaczyła Pani 

Dyrektor był to trudny rocznik, bardzo wymagający, stąd takie, a nie inne wyniki.   

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski od lat walczył i walczy z informacją, której 

brakowało mu w przedstawianym dokumencie. Zawsze podziękowania dla rodziców składane 

poprzez dyrektorów. Należy zaznaczyć, że to, iż dzieci osiągają sukcesy w nauce,  

w konkursach, w olimpiadach nie jest pracą tylko nauczycieli, duży wkład w te sukcesy mają 

rodzice. W tym roku gratuluje szkole i rodzicom z Jantaru, w przyszłym roku może będzie to 

inna szkoła.  

Zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Nie dokonano zgłoszeń. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.  Podjęcie uchwał: 

 

Ad. Pkt. Nr 11.1.   projekt uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu stanowiącej podstawę wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż nie będzie prosił o opinię 

Komisję skarg, wniosków i petycji, z uwagi na to, iż Komisja spotkała się w niewystarczającym 

składzie, aby podejmować stanowiska. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu stanowiącej podstawę wyliczenia 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych oraz 

rodziców. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/396/2022 

w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu stanowiącej podstawę 

wyliczenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych oraz rodziców 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.2.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/58/03 Rady Gminy 

Stegna z dnia 27 czerwca 2003 r. w sprawie zmiany formy organizacyjnej Gminnego 

Ośrodka Kultury, Sportu,  Turystyki i Rekreacji w Stegnie oraz Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Stegnie 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki.  

Wójt Gminy Ewa Dąbska na wczorajszym posiedzeniu Komisji, Przewodniczący Komisji  

ds. Budżetu zasygnalizował, że należałoby uzupełnić zapisy w związku z realizacją zadań przez 

Gminny Ośrodek Kultury. Przekazaliśmy wczoraj tą uwagę do biura prawnego i mecenas 

przygotował uzupełnienie zapisów zgodnie z sugestią Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu. 

Proponuje, aby w projekcie statutu Gminnego Ośrodka Kultury, który stanowi załącznik do 

projektu uchwały w § 7 ustęp 2 po punkcie 2 dodaje się pkt 3 w brzmieniu: gospodarowanie 

majątkiem własnym i przekazanym przez Gminę do odpłatnego lub nieodpłatnego korzystania oraz  

w § 14 ustęp jeden punkt 3 otrzymuje brzmienie: wpływy z opłat za korzystanie z obiektów  

i urządzeń gospodarczych przez ośrodek, a w § 14 ustęp jeden dotychczasowe punkty od 3 do 

6 otrzymują odpowiednio numery od 4 do 7. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są pytania. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski rozumie, że te zapisy wyczerpują 

w całości jakby zakres kompetencyjny dla zadań realizowanych przez Gminny Ośrodek 

Kultury i statut jest właściwie uzupełniony, chciałby się upewnić. 

Wójt Gminy Ewa Dąbska dzisiaj jeszcze z mecenasem rano omawialiśmy tę kwestię, 

ponieważ dotyczy to głównie jednego obiektu, pełniona jest funkcja taka jaką GOK ma w 

zakresie, czyli organizacja imprez i dodatkową uzupełniającą funkcją było prowadzenie tam 

wynajmu parkingu. Zgodnie z oświadczeniem, z informacją uzyskaną od mecenasa zapis ten 

wyczerpuje wszystko to, co sugerował Przewodniczący Komisji . 

Radca prawny Robert Dargiewicz wprowadzane poprawki dotyczą zadań jakie będzie 

wykonywał GOK zgodnie z brzmieniem wprowadzanego pkt 3 w § 7 ustęp 2, czego 

konsekwencją jest wprowadzona zmiana w § 14, czyli z czego jednostka może uzyskiwać 

wpływy. W jego ocenie są to wystarczające zapisy.  
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Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski te zadania są różne od celów 

statutowych, dlatego one wymagały nakreślenia szczególnego, bo w statucie w ostatnim 

punkcie była informacja o tym, że te zadania, które są zbieżne z celami statutowymi mogą być 

realizowane. Zarządzanie parkingiem, bądź tymczasowo wykorzystywanie jako plac do zadań 

kulturalnych, nie jest tak owym, a szczególnie dochody wpływające do kasy GOK. Stąd 

wymagało to jego zdaniem uregulowania i nadal pozostaje to zbieżne z celami statutowymi.    

Radca prawny Robert Dargiewicz wyjaśnił, iż zostało to wprowadzone jako dodatkowe 

zadania, gospodarowanie majątkiem i to wydaje mu się, że wystarczy.  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania 

do tej autopoprawki z 3 podpunktami. 

Radna Bogumiła Duraj czy Radni otrzymają drogą e-mailową poprawiony Statut z 

naniesionymi tymi poprawkami. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zostanie przesłany. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski jego propozycja jest taka, aby każdą z 3 

poprawek głosować odrębnie. 

 

Radca prawny Robert Dargiewicz wskazał, że nie ma takiej konieczności, może odbyć się 

jedno łączne głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził 3 minuty przerwy. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady XLVI Sesji Rady Gminy 

Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad wprowadzeniem  

w Statucie Gminnego Ośrodka Kultury stanowiącym załącznik do przedmiotowego projektu 

uchwały wprowadza się następujące zmiany: w § 7 ustęp 2 po punkcie 2 dodaje się pkt 3  

w brzmieniu: gospodarowanie majątkiem własnym i przekazanym przez Gminę do odpłatnego 

lub nieodpłatnego korzystania oraz w § 14 ustęp jeden punkt 3 otrzymuje brzmienie: wpływy 

z opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń gospodarczych przez ośrodek, w § 14 ustęp 

pierwszy dotychczasowe punkty od 3 do 6 otrzymują odpowiednio numery od 4 do 7. 

 

Wynik głosowania nad wprowadzeniem proponowanych zapisów:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji, z uwagą : pozostaje do wyjaśnienia 
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czy GOK nie prowadzi innych rodzajów działalności niż określone w statucie, co zostało 

wyjaśnione.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr X/58/03 Rady Gminy Stegna z dnia 27 czerwca 2003 r. 

w sprawie zmiany formy organizacyjnej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu, Turystyki 

i Rekreacji w Stegnie oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Stegnie.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/397/2022 

w sprawie zmiany Uchwały Nr X/58/03 Rady Gminy Stegna z dnia 27 czerwca 2003 r. 

w sprawie zmiany formy organizacyjnej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu,  

Turystyki i Rekreacji w Stegnie oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Stegnie 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.3.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 242/2, 

położonej w miejscowości Drewnica 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

zgłoszonym w ramach autopoprawki, nad którym komisje obradowały. Zapytał czy są jakieś 

uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej część działki nr 242/2, położonej w miejscowości Drewnica. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 
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Przyjęto uchwałę Nr XLVI/398/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 242/2, położonej w miejscowości 

Drewnica 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.4.  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 242/2 i 

część działki nr 242/3, położonej w miejscowości Drewnica 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej część działki nr 242/2 i część działki nr 242/3, położonej w 

miejscowości Drewnica. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/399/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 242/2 i część działki nr 242/3, 

położonej w miejscowości Drewnica 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.5.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 455, położonej w 

miejscowości Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej działkę nr 455, położonej w miejscowości Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/400/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 455, położonej w miejscowości Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.6.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy części nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 223/7, położonej 

w miejscowości Rybina 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 223/7, położonej w miejscowości Rybina.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 
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Przyjęto uchwałę Nr XLVI/401/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 223/7, położonej w miejscowości 

Rybina 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr  11.7.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowych niezabudowanych, stanowiących działki nr 77/2 i 87/2, 

położonych w miejscowości Junoszyno przeznaczonych pod poszerzenie drogi gminnej - 

ul. Dębowej 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowych niezabudowanych, 

stanowiących działki nr 77/2 i 87/2, położonych w miejscowości Junoszyno przeznaczonych 

pod poszerzenie drogi gminnej - ul. Dębowej. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/402/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowych 

niezabudowanych, stanowiących działki nr 77/2 i 87/2, położonych w miejscowości 

Junoszyno przeznaczonych pod poszerzenie drogi gminnej - ul. Dębowej 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.8.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobu mienia gminnego Gminy Stegna nieruchomości gruntowych, stanowiących 

własność Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu mienia gminnego Gminy Stegna 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/403/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do zasobu mienia gminnego Gminy 

Stegna nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.9.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Stegna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2023 r.” 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami pozarządowymi 
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oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r.”. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/404/2022 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na 2023 r.” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.10.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stegna Nr 

XXXI/245/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty 

miejscowej, terminów płatności, sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stegna Nr XXXI/245/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w 

sprawie określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobu jej 

poboru, określenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 16. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/405/2022 

w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stegna Nr XXXI/245/2017 z dnia 18 maja  

2017 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, 

sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia  

za inkaso 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 11.11. projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty 

targowej, sposobu jej poboru, inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski w dniu wczorajszym na posiedzeniu Komisji zadał kilka pytań  

w tej kwestii. Pierwsze jego pytanie miało za zadanie określenie roli, funkcji tego inkasenta, 

który pobiera na rzecz gminy te opłaty. Okazało się, że to zadanie polega na przechodzeniu 

przez te stoiska, sprawdzaniu właściwości zajmowanego miejsca i wówczas pobieranie tej 

opłaty i ewentualne interwencje, które przekazuje się dalej do gminy. Okazało się, że jest to 

praca bardzo niewdzięczna. Kolejnym pytaniem było, czy inkasenci, którzy wskazani są w 

uchwale to są pracownicy Urzędu Gminy. Odpowiedź była częściowa, dwie z inkasentek to 

emerytki. Chciałby zadać to pytanie jeszcze raz, czy są to pracownicy Urzędu Gminy.  

Kierownik referatu Renata Staroń aktualnych inkasentów, którzy chodzą po terenie  

są 2 osoby, w uchwale wymienione są 4 osoby. 2 osoby dodatkowo wymienione są jakby 

awaryjnie, gdyby któraś z tych osób zachorowała, bądź była nieobecna. Tak naprawdę w terenie 

pracują 2 osoby, 1 emerytka, która pracowała w Urzędzie Gminy, 2 osoba nie jest 

pracownikiem urzędu.   

Radny Maciej Makowski obradujemy nad projektem uchwały, w którym są wymienieni 

inkasenci bez wskazania, że ktoś jest inkasentem awaryjnym i mówimy tutaj o zadaniach, które 

mogłyby być realizowane w ramach obowiązków służbowych w Urzędzie Gminy. Rozumie, 

że skuteczność się tutaj poprawiła, niemniej wysokość prowizji jaka jest ustalona, a wynosi ona 

20% przy kwocie jaka wpłynęła za ubiegły rok w wysokości 300 tyś zł, oznacza, że 75 tyś zł 

za okres 4 miesięcy to była prowizja dla inkasenta. To jest bardzo godna prowizja. Zastanawia 

się czy jest prawidłowe podejście, czy nie powinniśmy zweryfikować tej prowizji, jak również 

tego czy nie mogłoby to być realizowane przez służby gminy, również przy wsparciu Straży 

Gminnej. Mamy narzędzia, mamy ludzi do tego i możemy być o wiele bardziej skuteczni, 

dlatego, że nie ma katalogu zasad i obowiązków dla inkasenta. Może on pójść kiedy chce, nie 

ma rygoru, co nie miałoby miejsca, w przypadku realizacji zadań służbowych przez 

pracowników. Wczoraj zostaliśmy wprowadzeni w błąd, ponieważ nie ma oznaczenia 

inkasentów awaryjnych, wszyscy są na równych zasadach i część z nich to pracownicy urzędu.   

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radny oczekuje ustosunkowania się 

Pani Wójt. 

Radny Maciej Makowski nie wie jak się można do tego odnieść, to jest jego sugestia, to Radni 

zadecydują o tym, czy przyjmują tą uchwałę w takim brzmieniu. Pozostawia to Radnym, jeżeli 

w dniu wczorajszym nie udało się uzyskać tej informacji, skonfrontować i zaproponować 

jakiegoś rozstrzygnięcia, w dniu dzisiejszym jest to na sesji i pozostaje to w kwestii Radnych.   

Wójt Gminy Ewa Dąbska być może kogoś razi pobieranie pieniędzy, ja uważam, że za pracę 

się należy wynagrodzenie. Chciałabym tylko przypomnieć, że wygrywając wybory poprzedniej 

kadencji opłata targowa praktycznie w ogóle nie była pobierana, a każdy z inkasentów, który 

miał zbierać opłatę rezygnował tak naprawdę po każdym sezonie. W ubiegłej kadencji 

uporządkowanie i w egzekwowanie przepisów, na podstawie których jest pobierana opłata 
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targowa zajęło nam dosyć sporo czasu. Jednocześnie sugestia było taka, żeby spróbować 

wysokością prowizji dla inkasenta zmobilizować zbierających opłatę targową. Nie będzie już 

wskazywać na jakie szykany narażony jest inkasent. Ile notatek służbowych musi sporządzić 

po to, żebyśmy mogli później występować o wyegzekwowanie tych pieniędzy, które nie są 

wpłacane. To jest cała olbrzymia procedura. Inkasent kilkukrotnie w ciągu dnia, w różnych 

terminach udaje się na te punkty, aby zastać tam osoby. Uważa, że wypracowany system, dzięki 

któremu wpływy wzrosły do 300 tyś zł jest olbrzymim sukcesem. Sugerując, żeby w godzinach 

pracy pracownik merytoryczny, który ma w zakresie podatników, chodził przez cały dzień, 

ponieważ tak należałoby zbierać opłaty jest po prostu niemożliwością. Jest to krzywdzące 

nawet dla pracownika, który zajmuje się i rozlicza tę opłatę. Nie jest to technicznie możliwe z 

uwagi na olbrzymią ilość pracy. Wskazane zostały 4 osoby z uwagi na sytuacje, gdzie te 2 

osoby nie będą mogły pobrać tej opłaty, wtedy któryś z pracowników mógłby ten dzień na to 

poświęcić. Uważa, że system, który został wypracowany w poprzedniej kadencji jest bardzo 

dobry i przynosi nam naprawdę znaczne pieniądze. Jeżeli Rada uzna, że należy obniżyć tą 

prowizję, to do Państwa będzie ta decyzja należała. Uważa, że za tą pracę, którą wykonują 

inkasenci jest to godne wynagrodzenie. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski miałem tą przyjemność być inkasentem  

w miejscowości Stegna, koleżanka miała też możliwość być inkasentem w Mikoszewie.  

Tę funkcję kiedyś pełnili sołtysi. Może tylko zgodzić się z Panią Wójt. Zaangażowanie  

i poświęcenie inkasentów niejednokrotnie wiele razy dziennie w tym samym punkcie daje 

właśnie takie wyniki.  Kwestia czy inkasent jest „awaryjny” była już poruszana i wówczas 

wskazano, że nie powinno być takich zapisów. Taki projekt uchwały powoduje zabezpieczenie 

w przypadku choroby nieobecności inkasentów, że z automatu może tę opłatę pobrać osoba 

będąca pracownikiem Urzędu, bez nadzwyczajnego obradowania Rady. Uważa, że musi być 

ustalone odpowiednie wynagrodzenie, aby zachęcić do rzetelności pobierania tej opłaty. Proszę 

wziąć pod wzgląd, również iż ta regulacja podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym.  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni chcą jeszcze zabrać głos. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 17. 
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Przyjęto uchwałę Nr XLVI/406/2022 

w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Ad. Pkt. Nr 11.12.   projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 18. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/407/2022 

w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.13.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii do realizacji na 2023 r. w Gminie Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem  

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  
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Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji na 2023 r. w Gminie Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 19. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/408/2022 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji na 2023 r.  

w Gminie Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.14.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją zadania 

pn."Przebudowa drogi nr 2329G w msc. Wiśniówka" 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, z uwagą: Komisja dostrzega problem 

pominięcia Gminy Stegna w uzgadnianiu projektów i odbiorach inwestycji, w których to 

kosztach partycypuje, brak jest również informacji o udziale w finansowaniu Gminy Stegna w 

inwestycji.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na 

wydatki związane z realizacją zadania pn."Przebudowa drogi nr 2329G w msc. Wiśniówka". 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 20. 
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Przyjęto uchwałę Nr XLVI/409/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją zadania pn."Przebudowa drogi nr 

2329G w msc. Wiśniówka" 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.15.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 21. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/410/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.16.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady 

Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  
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Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia  

17 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-

2034. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 22. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVI/411/2022 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia  

17 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2022-2034 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że nie zgłoszono interpelacji  

w okresie pomiędzy sesjami. 

 

 Ad. Pkt. Nr 13.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski prosi o zgłaszanie się w celu zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przedstawił podziękowania otrzymane dla Rady 

Gminy Stegna od druhów z OSP Tujsk, za wsparcie i nieocenioną pomoc przy uzyskaniu 

nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego. 

 

Ad. Pkt. Nr 14.  Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął XLVI Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


